
香港文匯報訊（記

者 范童）民主黨立法

會議員許智峯，於今

年4月涉嫌強搶女行政

主任手機一事，立法

會 已 成 立 調 查 委 員

會，並待調查完成後

表決其譴責議案。他

所 屬 的 中 西 區 區 議

會，則由於民主黨其

他區議員的包庇下，

令譴責許智峯議案的

聯署人數不足四分之

三，未達門檻而未能

動議。多名中西區區

議員在昨日會議上，

要求民主黨其他議員

不應偏私，及要求他

們就事件表態，但各

人拒絕表態。事件主

角許智峯在發言時，

則再以污名化公職人

員，圖為自己開脫，

被 其 他 議 員 批 評 是

「惡人先告狀」，諉

過於人，不知悔改，

並 認 為 如 果 他 仍 有

「小小廉恥」，就應

該主動辭職。

中西區區議會昨日討論許智峯涉嫌搶手
機事件，民建聯議員盧懿杏批評，許

智峯經常在區議會會議時擾亂議會運作，
導致會議流會或超時，令區內的建設被拖
慢，是次事件可說是「上得山多終遇
虎」。
她強調，區議員應該樹立好榜樣，維持

應有的形象，惟現時街坊的認知中，許智
峯是一個搶電話的議員，學生亦會問及：
「議員搶電話是不是沒有問題？」
盧懿杏並勸喻身旁的許智峯不要一錯再

錯，並促民主黨的議員表態。前民主黨黨
員、現為獨立議員的陳財喜更對許智峯
說：「有辱市民，理當辭職。」
民建聯議員楊學明就展示多名區議員要

求譴責許智峯的聯署信。
他說，是次事件的是非對錯所有人均十

分清楚，並對區議會的聲譽構成損害，惟
根據中西區區議會常規，譴責議案需要獲
該區四分三人聯署，才會列入區議會大會
的議程中討論，正因為屬民主黨的區議員
未有簽署，譴責許的議案未能動議。

被要求表態扮晒啞
他呼籲，民主黨不應偏私，或因為黨友

而黑白不分，要求他們就事件表態，向公
眾交代。
除許智峯外，民主黨4名中西區區議
員，包括甘乃威、鄭麗琼、吳兆康及伍凱
欣昨日均出席了會議，並有就其他議程發
表意見，但到討論許智峯事件的議程時，
甘乃威「潛水」不見影蹤，其他人默不作
聲，未有就事件表態。
許智峯在發言時再試圖轉移視線、淡化

自己的行為。
他稱，自己已在不同場合談及自己就

事件的看法，故「不評論」事件的詳
情，但又聲言希望借機會讓社會「反思」
事件的背後，即特區政府利用公帑「介
入」立法機關，利用「狗仔隊跟出跟
入」的做法：「希望社會除了討論事件
中的一個行為，亦應放大去想整件事的
是非對錯。」

許智峯死撐犯眾怒
個人資料私隱專員公署早前已確認，公

職人員執行通傳應變職務，與議案的表決
及立法會執行其職能有關，當中涉及重要
的公眾利益，收集議員的個人資料有其合
法的目的，亦不牴觸《私隱條例》。許智

峯的發言隨即引發多名議員的不滿，紛紛
按下輪候發言鍵。
自由黨議員楊哲安直言，自己本來並不

打算發言，惟聽到許智峯「惡人先告
狀」，故不得不發言。他解釋，自己曾任
職政治助理，知道他們有能力及職權了解
議員的行蹤、取向，即進行游說（lobby-
ing）的工作，許智峯以此作狡辯是十分不
負責任。

同事爭住鬧促辭職
楊學明和獨立議員陳捷貴亦批評許智峯

強詞奪理、諉過於人，更從未就事件在區
議會認錯及道歉，至今仍在「死撐」，不
知悔改。
中西區區議會副主席、民建聯議員陳學鋒

批評，許智峯一直以來像一個「小惡霸」般
在區議會橫行，多次擾亂議會的運作，是次
更強搶他人手機，侵犯他人的私隱，是「鼠
竊狗偷」。
他續說，許智峯至今仍完全不覺得自己

犯錯，自以為「目標崇高」便可為所欲
為，更將過錯推諉他人：「我真的覺得與
你（許智峯）共事是羞恥！如果你還有小
小廉恥，我希望你辭職。」

區會聯署責峯搶
鴿友包庇又放生

梁頌恆陳浩天招「台獨」合流抗中央
香港文匯報訊（記者 鄭治祖）在香

港迎來回歸祖國21周年之際，「青症
雙邪」中的梁頌恆及「香港民族黨」召
集人陳浩天，在一個由「台獨」分子舉
辦的論壇上繼續歪曲事實，聲言「有過
百名港人因為不同事件而成為『政治
犯』」，「『兩個民族（台灣與香
港）』被上天賦予一個機會，一起去
『對抗中國共產黨』。」多名香港政界
人士批評，梁頌恆及陳浩天等「港獨」
分子不斷試圖搞亂香港，在被香港大部
分市民唾棄後，就借香港法例相對寬
鬆，肆無忌憚地與「台獨」分子勾連。
特區政府必須檢討現行法例堵「獨」，
執法部門亦應跟進有關人等有否違反香
港法例。
台灣一個所謂「香港公民與政治權利
國際監察」的平台於本月1日發佈「調

查報告」，原獲邀出席的「本土民主前
線」前發言人梁天琦在獄中，「本民
前」召集人黃台仰則逃亡而未有出席。
「雙邪」中的梁頌恆則在上訴保釋期
間，不獲法院批准出席。
「台獨」政黨「基進黨」中常委何澄

輝會上代為宣讀梁頌恆的聲明。聲明完
全不提暴力衝擊等事實，只輕描淡寫地
指過去幾年，有過百港人「因為不同事
件」而成為「政治犯」，更稱台灣「要
以香港為鑑」，「不要讓自由民主的台
灣走到中國（大陸）的極權魔掌之
下。」一直講就兇狠，有事就搭的士走
先的他，更大言「不自由，毋寧死」云
云。

赴台吸「獨」帶埋女友玩樂
被踢爆在出席活動期間帶同女友在

台灣四處招搖，入住過千元酒店的陳
浩天，聲稱香港的言論、集會、參
選、做生意的自由「受到全方位的打
壓」，而其中一個例子是他「個人在
銀行不能開戶，也沒有信用卡」，更
聲言「我們（港台）『兩個民族』被
上天賦予我們一個機會，……我們去
『對抗中國共產黨』，這『最邪惡的
政權』。」

港政界促收緊法例遏「獨」
港區全國人大代表盧瑞安在接受香港

文匯報訪問時批評，「獨」人不斷歪曲
事實，公然發放錯誤的信息，企圖誤導
外界，損害香港社會的整體利益，令人
氣憤，而陳浩天之流，相信只是「獨
派」的其中一隻棋子，「吃了『獨派』
的好處，再做場大戲出來。」

他認為，這些
「獨派」中人是
在借香港法例傾
向寬鬆，才會肆
無忌憚地勾結外
部勢力，企圖聯
手分裂國家，特
區政府必須檢討
現行的相關法
例，加強有關的
規管工作，執法
機構亦應跟進。
民建聯立法會議員梁志祥認為，「港

獨」分子公然播「獨」，更勾結「台
獨」組織，挑戰國家的主權，反映特區
政府應盡快為基本法第二十三條立法，
以保護國家的領土完整，及維護香港社
會的安寧穩定。

民建聯立法會議員陳恒鑌指出，相信
陳浩天等是為配合「台獨」而擔當「招
魂棒」，根據劇本做一場「大戲」。
不過，「港獨」在香港社會根本沒有

市場，「台獨」分子「投資」在陳浩天
等人身上，只是白費心機。

■梁頌恆與陳浩天出席「台獨」論壇。

正所謂「禍不單行」，
街工自從有 3個「勞工
組」人員俾靈魂人物阿白

頭忠（梁耀忠）「炒」咗之後，就一直諸事不
順，之後仲發生咗退黨潮，就連白頭忠口中嘅
「接班人」、葵青區議員黃潤達都懷疑頂佢老
人家唔順，日前退黨另謀出路。不過，白頭忠
喺日前回應黃潤達退黨一事時，竟非常「豁
達」咁話「無咩意見」、「無咩傷心」，輕
輕帶過，好似唔關佢事咁，仲否認自己講過
後年立法會選舉會幫對方抬轎，真係用完即
棄。有人更加覺得白頭忠逐個迫走後生仔，
都係想為自己永續參選鋪平條路啫！

稱師徒決裂唔傷心
街工區議會議席本身已經唔多，今屆只係

得葵青區議會有5席，仲要退吓一個退吓又
一個，𠵱 家得返白頭忠同梁志成兩個老人家
相依為命。不過，白頭忠竟然連一啲「唔制
呀」嘅感覺都無，日前回應個「入室弟子」
退黨時，只係淡淡然咁話「無咩意見」、
「無咩傷心」、「無辦法㗎」，人情原來真
係可以好似紙咁薄。

搬龍門改口拒抬轎
或者有人會覺得白頭忠有番咁上下年紀，

看破世事，先會講出以上呢啲「脫俗」言
論，但講到議席嘅時候，佢就現實到無得再
現實。
早前，佢接受民主黨前主席劉慧卿訪問

時，明明話過同黃潤達「有共識」，喺後年
立法會選舉，佢自己會喺新界西街工條隊排
第二，幫排第一嘅對方抬轎。但係，佢日前
又忽然轉口風，話當日嘅講法係指「2016
年」嘅立法會選舉安排，而唔係後年嘅選舉
安排喎。
唔少網民認為白頭忠有意永續參選，所以

先將後生仔逐個迫走。「Thomas So」就鬧
佢生人霸死地，更質疑佢嘅能力：「佢霸住
個位後生無得上好自然走人，做阿頭唔上進
hea住做邊有人認同啊！（後生仔）有汗出
無糧出，自己個個月就搵十幾萬。」

「黃活志」就話：「白頭佬一早就想達（黃潤達）走，
達走咗自己就可以永續參選。」
白頭忠咁對後生仔，苦主之一、前街工「勞工組」成員
王曉君更加睇到眼火爆：「回應阿達（黃潤達）退會一
事，唔係咩感謝多年付出、極度遺憾之類，竟然係無咩傷
心，同埋澄清卿姐節目入面佢其實唔係講2020（年選舉）
會抬轎。」佢仲嬲到「問候」埋前老闆全家，鬧佢「仆×
冚×鏟」。
「杜山雄」就話白頭忠係無情嘅偽君子：「牠（他）
對任何身邊的同行者，永遠就是利用到盡，離開者不願
被牠（他）利用時，牠（他）會冷酷無情的態度一句不
說。」「Brian Ng」 更加揚言：「若白頭（忠）出來選
開街站，我會擺兩個紙扎（紮）公仔響佢街站，然後撒
溪錢。」 ■香港文匯報記者 鄭治祖
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馬灣居民
近排一直爭
取來往中環

嘅渡輪唔好減班次，運輸署早兩
日就話營運商仲未交資料，現階
段唔會處理申請。不過，件事未
完㗎，睇落好出力幫馬灣居民爭
取嘅當區區議員、「新民主同
盟」譚凱邦，就被踢爆佢檔環團
「環保觸覺」曾經收取來自渡輪
營運商個母公司嘅捐款，仲要無
主動申報，不過佢死雞撐飯蓋，
話因為自己喺「環保觸覺」無出
糧，所以就唔使申報呢段關係喎。有居民曾經激到
跳海爭取，不過話時話，阿譚議員，畀票你嘅居民
同畀錢你檔環團嘅「金主」跌咗落海，你救邊個？

辯稱無出糧「免申報」
現時馬灣對外交通主要依賴珀麗灣客運（珀客）經
營嘅6條居民巴士線同兩條渡輪航線，而珀客嘅母公
司就係珀麗灣嘅發展商。珀客早前申請削減來往中環
嘅渡輪班次，譚凱邦梗係要刷吓存在感先啦，仲計劃
喺嚟緊星期日搞個「千人集會」反對。
不過，由譚凱邦幫馬灣居民同營運商爭取，似乎
差咁啲說服力喎。佢個荃灣區議會同事、民建聯立

法會議員陳恒鑌日前就喺face-
book出po（帖文）大玩踢爆，
指自己曾經喺區議會提過譚凱邦
要申報利益，點知對方話旗下嘅
「環保觸覺」係有收珀客嘅母公
司錢，但係佢本人只係「環保觸
覺」嘅「義務總幹事」，無收
錢，所以就唔使申報喎。
陳恒鑌寸爆譚凱邦走灰色地

帶：「無收錢就唔使申報？董事
會成員只要唔收錢就唔使申報？
某會主席只要義務就唔使申
報？」

被陳恒鑌踢爆改圖抹黑
俾人篤到應，譚凱邦當然嬲豬啦，嚟一招轉移視
線話陳恒鑌改圖抹黑佢，係無恥同小學雞行為，又
賣口乖讚馬灣居民好有智慧，「不會被民×聯的政
治抹黑影響」喎。
陳恒鑌個facebook事後被譚凱邦啲人洗版攻擊，

不過都有啲公道評論。「袁文健」就話：「都話咗只
要拆穿『犯民』嘅衰嘢，『犯民』與其支持者就會
以『文革式』圍攻。」「Peehong Lee」寸譚凱邦借
環保之名，萬事反對政府發展收地起公屋，隨時係
谷高樓價嘅幫兇！ ■香港文匯報記者 鄭治祖

爭加船又秘收捐款 譚凱邦涉利益衝突
�&

■陳恒鑌踢爆譚凱邦收珀客母公司
錢又無申報。 fb截圖

所謂架係自己
丟嘅，「港獨」
組織「學生獨立

聯盟」召集人陳家駒，喺七一遊行
後小貓三四隻咁去英國駐港領事
館，話廣深港高鐵香港段「一地兩
檢」安排「違反中英聯合聲明」
喎，仲喺嗰度紮營要英國駐港領事
親自接信先肯走。不過，講就兇

狠，佢哋紮咗兩晚，結果英國駐港
領事館是但派個人收信，佢哋就散
水收工。唔少人恥笑佢「勇武遞
信」，人唔笑狗都吠啦，仲質問佢
點解唔「以死相搏」喎！
話說「學獨聯」喺英國駐港領事

館外逗留咗三日，都未能與英國駐
港領事會面，可能對方覺得呢幾條
友好煩，所以最後派出一個「代
表」接收佢哋嘅請願信，仲承諾將
佢哋嘅訴求向英國駐港總領事賀恩
德（Andrew Heyn）反映喎。咁樣算
唔算「階段性勝利」？但點都好，
終於搵到個理由散水嘞，「學獨
聯」為搵下台階，死剩把口咁喺fb
發文話，佢哋會聯合「各界人士」
繼續向英方「施壓」喎。

被回帶掛半條「獨幡」就走佬
唔少網民留言恥笑。「唐展懷」

就話：「接信表示同情？可憐？接
受？還是暗𥚃 恥笑？」「Lap Sun
Ho」也揶揄：「笑×死，求其有個
二打六出嚟收咗你封信就當完成任
務，並出po表示目的已達，收信那

位話唔定係保安都未定。」
疑似係「獨」派圍內人嘅「Dick-
son Tong」就寸「學獨聯」已經
「慣性失敗」：「原本講到明係一
定要領事出嚟接先肯離開，而
（𠵱 ）家就妥協。人唔笑狗都吠。
做咩行動都冇成功。上次掛banner
掛到一半又走佬。事前完全唔睇天
氣。根本大風到掛唔到。得閒就亂
踢人走。……抵你哋個組織失
敗。」
「Sean Tam」就爆粗批評：「兄

弟你無×野（嘢）啊嘛，你搞『港
獨』去穩（搵）英國佬？關人乜×
野（嘢）事啊！」「學獨聯」友
「Haarriiss Li」就自以為好有道理咁
回應：「唔搵外國勢力支持『獨』
條×呀？」
「Tracy Wu」就用返陳家駒嗰句

嚇人口號：「以死相搏嘛！」
「Hoo Chen」揶揄：「一班 On
（戇）×仔，又話以死相搏？領事
館門口自焚先得噶（㗎）！又要威
又要帶（戴）頭盔！」

■香港文匯報記者 陳川

求其遞信即散水「學獨聯」唔知「搏」咩
����

■領事館派員接收請願信。

■陳捷貴
香港文匯報

記者彭子文 攝

■陳學峰
香港文匯報

記者彭子文 攝

■楊開永
香港文匯報

記者彭子文 攝

◀楊學明展示多名區議員要求譴責許智峯的聯署信。
香港文匯報記者彭子文 攝
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